
 

 

 

 

Tarnów, 3 grudnia 2024 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XI sesji Rady Miejskiej 28 listopada 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz zgłosił następujące 
pytania:  
1. Chciał wiedzieć, czy do Urzędu Miasta zgłosił się jakiś inwestor, który wyraził chęć 

zagospodarowania terenu po byłym Owintarze. Czy jest wiadome, co właściciel zamierza zrobić  
z tym terenem? Czy są prowadzone rozmowy z właścicielem, aby te tereny były faktycznie 
zagospodarowane? Radny uważa, że nie jest to najlepsze miejsce w Tarnowie i pasowałoby je 
zagospodarować.  

2. Zwrócił uwagę, że kolejnym podobnym terenem jest teren byłej Pralfy przy ulicy Dwernickiego-
Cegilninej. Jest to teren bardzo zapuszczony, niekoszony. W kwestii tego miejsca również 
należałoby wystąpić do właściciela z pytaniem, co zamierza dalej z tym terenem robić. Nie może 
być tak, że mimo tego, że własność jest prywatna to ona „straszy”. 

3. W imieniu mieszkańców dzielnicy Klikowa chciał wiedzieć, czy jest planowana rozbudowa ulicy 
Klikowskiej (od dawnych zakładów mięsnych do Szkoły Podstawowej nr 10 na Niedomickiej), 
wybudowanie dodatkowego pasa lub pasów, co wiązałoby się ze zmniejszeniem przepustowości 
chodników albo wyburzeniem domów? Czy są jakieś projekty, aby w tym miejscu dokonać 
poszerzeń ulicy i zwiększyć przepustowość? 

   
 


